
Zápisnica z 25. neplánovaného zasadnutia MsZ. konaného dňa 26.í0.202í

Prítomní - poslanci MsZ

Milan Bičan, Zoltán Szelle, Bc. Vladimír Danko, lng' Štefan Marczibányi,Zuzana
Gauliederová, tng. Milan Zeleňák, Peter Tomič, Mgr. László Blri, lng. Augustín
Popluhár, PaedDr. Peter Černý, PhD., Fridrich Psota, MUDr. Ervin Chomča, Zsolt
Takáč, JUDr. Peter Zelinka, Mgr. JuĘ Bottka

ospravedlnení : Mgr. Miroslav Psota, PhDr. Mańa Vajdová, Peter Závodský

Neskoľší príchod nahlásil: Mgr. János Marsall

Pľítomní za MsÚ:

MVDr. Gábor Pallya, Mgr. Zuzana Morovičová, Eva Vašáková, PhDr. Marcela
Mazsárová, lng. Mgr. Slávka Veselá

Ďalei prítomní: Mgr. Peter Kolek, riaditel'MsKS

Peteľ Paška
_ otvoril 25' neplánované zasadnutie MsZ a poŽiadal prítomných poslancov
oprezentáciu : zcelkového počtu 19 poslancov sa prezentovalo 13 poslancov,
konštatoval, Že zasadnutie MsZ je uznášaniaschopné
_ predloŽil zveĘnený program dnešného zasadnutia

PROGRAM:

1. Otvorenie
2' Vol'ba návrhovej komisie
3' Projektový zámer - Prestavba bývatej budovy Centra voľného času na materskú

škôlku pri kaštieli
4' Renesančný kaštieľ v Galante - Rekonštrukcia vnútorných priestorov
5. Žiadosť o spolufinancovanie projektu v rámci Výzvy na predkladanie Žiadostĺ

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na podporu udrŽateľnosti
a odolnosti kultúrnych inštitúciív súvislosti s pandémiou COVID-19

6. lnformácia o zmene organizačného poriadku MsU v Galante
7. Záver

JUDr. Peter Zelinka

- Bod č. 3 a Bod č. 4 neboli prerokované na komisiách MsZ, nie je to v rozpore
s Rokovacím poriadkom ? Prečo je to takto predloŽené?

Peter Paška

- táto pripomĺenka zatial' neznamená zmenu programu
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Eva Vašáková

- vysvettila - Bod č. 3 bol riešený v rámci lll. úpravy a V. úpravy rozpočtu,
zámer tam bol predloŽený a na investičnej komisii bol zámer prerokovaný

JUDr. Peter Zelinka

- nehovorĺte pravdu, k prerokovaniu nedošlo na komislách a chcem vedieť
prečo to tam nebolo

Eva Vašáková

- na finančnú komisiu boli predloŽené finančné náklady - rozpočty na
rekonštrukciu CVČ, boltam predloŽený celý zámer. V rámci lll. úpravy rozpočtu
je kompletný materiál.

- je pravda, Že rekonštrukcia vnrjtorných priestorov renesančného kaštieľa
nebola predloŽená do komisiĺ MsZ

- aby sme sa mohli prihlásiť do vyhlásenej výzvy je potrebné splniť jednu
podmlenku a to zápis do Registra múzeĹa galérií SR. MsKS poŽiadalo o tento
zápis, ale ten ešte nie je zreallzovaný, čakáme na to. Preto to nebolo moŽné
predloŽiť do komisií.

PaedDr. Peter ěerný, Phd.

- ideme schval'ovať novú materskú škôlku a na komisii školstva sme o tom ani
nehovorili. Komisia školstva sa jednoznačne mala k tomu vyjadriť.

- nevieme akú budeme potrebovať kapacitu pre predškolákov
- nemal som moŽnosť povedať k tomu svoj názor, čije táto budova vôbec vhodná

pre materskÚ škôlku, napr. mohol sa presťahovať výtvarný odbor do tejto
budovy

- ja s takýmto postupom nesúhlasím a za tento bod hlasovať nebudem

Peteľ Paška

je všeobecne známe, že máme nedostatok miest v škÔlkach
projekt rozšírenia MŠ na Clementisových sadoch prebiehal nekonečne dlho,
dÔvodom boli opakované kontroly z riadiacich orgánov. Máme informáciu, Že
z ministerstva idú kontroIovať znovu od začiatku. Stavba sa odkladá na
neurčlto.
chýba nám cca 1oo miest v škÔlkach. Rekonštrukciou CVČ a rozšírením
Clementisových sadov by sme tých 100 miest zĺskali. Na sídlisku West je
dohoda s investorom, Že nám MŠ postaví'
poskytneme Vám do e-mailu materiál, kde sĺ to viete dohľadať. Chcem Vás
poprosiť, aby ste sa tomuto venovall s maximálnou zodpovednosťou
mohlo dÔjsť k niektoým pochybeniam na našej strane
presťahovanie CVČ zo Štefánikovej- p' riaditeľka sa vyjadrila, Že tieto priestory
sÚ pre nich nedostatočné
môŽeme mať škôlku pre cca 50 detí a bude nás to stáť 5% reálnych nákladov
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JUDr. Peter Zelinka

- dostali sme materiál, ktoý je v rozpore s Rokovacím poriadkom
- prečo mesto neuvaŽuje s rozšĺrením škÔlky na sĺdl. Sever, sú tam voľné

priestory? Takáto istá moŽnosť je na sĺdlisku sNP.
- v parku chýbajú parkovacie miesta

Eva Vašáková

- v komisiách a na d'alšom zasadnutí MsZ budete mať d'alší materiál v súvislosti
s MŠ sídl. Sever, ktorú plánujeme komplet rekonštruovať, zateptenie MŠ na
sídl. SNP, zateptenie zŠ G. Dusíka na Severe. Pripravujeme dalšiu výzvu.

PaedDr. Marcela Mazsárová

podmienkou tejto výzvyje rozšĺrenie kapacity MŠ preto teraz neriešime MŠ na
sídlisku Sever, to pÔjde z inej výzvy.

Mgr. Juraj Bottka

- mnohé materské škôlky sú vo veľmizlom technickom stave. Preto by bolo dobré
tento bod prerokovať na jednotlivých komisiách.

- dávam pozmeňujúci návrh - odporúčam tento bod stiahnuť z dnešného
rokovania MsZ

Ing. Juraj Srnka, PhD.

- zámer prestavby budovy CVČ na materskú škÔlku treba podať do 1.11'2021
azámer na rekonštrukciu vnútorných priestorov NGK do25.11.2021

lng. Augustĺn Popluhár

- prosĺm hlasujme uŽ o programe, pretoŽe sa tu rozoberajú uŽ jednotlivé body
a program schválený ešte nemáme, toto patrí do Íozpravy k jednotlivým bodom

lng. Milan Zeleňák

- čo by sa na tom zmenilo keby tu boli stanoviská z komisií?

JUDr. Peter Zelinka

- v komisiách srj odborníci, ktorĺ posúdia čo je správné
- čo bránilo mestu, aby tento materiál poslalo per rollam?
- navrhujem aj Bod č.4 stiahnuť z rokovania dnešného MsZ

Peter Paška

- nesúhlasím s tým, čo tu povedal p. poslanec Zelinka
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bolo to riadne prerokované na komisiách
p' Zelinka úmyselne niektoré veci zamlčal

JUDr. Peter Zelinka
- čo som úmyselne zamlčal, treba to konkretizovat

Peter Paška

- ja to viem vydokladovať, ale prebieha konanie, tak to nemôŽem zveĘňovať

Zsolt Takáě

k Bodu č. 3 - na opravu budovy peniaze nemáme. Môj názor je, že budova tam
nepatrí, ale ked' je tu táto výzva, tak by som za tento projekt zahlasoval' Je to
posledná šanca, ak to nevyjde, tak to treba na budtjcĺ rok zbúrať. Táto budova
nie je historická a nie je ani pamiatkou.

lng. Milan Zeleňák

- faktická tá budova sa uŽiva]a uŽ od roku 1917, to nie je budova
z komunistických rokov. Pán Takáč nemá pravdu.

MVDr. Gábor Pallya

- k p. Vašákovej - tak ako to uviedta, to nie je pravda
- k p. Popluhárovi - táto diskusia je pred schválením programu veľmi dobrá
- dopravná sĺtuácia pri budove bývalého CVČ nie je vôbec riešená, budova je

situovaná do kriŽovatky, z bočnej strany sú autobusové zastávky a vo vnútri
parku je moŽné parkovať štyrom autám. Kde je moŽné vývoriť parkovacie
miesta, ako budú rodičia vykladať a nakladať deti? Treba si to veľmi dobre
zvážlt, či má zmysel do budúcna tam urobiť škôlku. Fakt to tam nepatrí.

Peter Paška

- parkovisko v parku - je tam minimálne pre 9 áut

Bc. Vladimír Danko

v rámci poslaneckého prieskumu sme boli na obhliadke tejto budovy, strecha je
v dezolátnom stave. Ja som sa uŽ vyjadril, Že 80tis.€ na zbúranie objektu je
veľa. Ak má byť budova zmysle plne vyuŽitá tak pod'me do tohto projektu.

Milan Bičan

hovoríme tu uŽ 2-3 roky o zvyšovanĺ kapacity materských škÔl
ak nevyuŽijeme tento projekt, tak budovu môŽeme sanovať
som za opravu tejto budovy i napriek tomu, Že problém s parkovanĺm tu je
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PaedDľ. Peter ěerný, PhD.

- kedy bol zveĘnený termín výzvy?
- sú tu veci, ktoré sa v komisiách neprediskutovali napr. parkovanie, materiálsme

dostali na poslednú chvíľu a pod.

PhDr. Marcela Mazsárová

- výzva bola zverejnená 28.06'2021

Eva Vašáková

v rámc! úpravy rozpočtu sme vedel!, Že sa tátovýzva pripravuje, preto sme Vám
v mesiaci máj poslali Žiadostio finančné prostriedky na spracovanie projektovej
dokumentácie (PD), začali sme veĘné obstarávanie na spracovanle PD.
V septembri sme opätovne Žiadali navýšenie rozpočtu, PD sme dali na
schválenie preto tento proces tak dlho trvá. Zámer Vám bol zaslaný uŽ v máji.

JUDr. Peter Zelinka

- k paniVašákovej _ prečo mesto nestihlo pripraviť projekt?

Zuzana Gauliederová

otázka na pani lng. Veselú - či sa stotoŽňuje s projektom materskej škôlky a či
ho povaŽuje za dobý?

Peter Paška

pani Veselá je vedúcou novovzniknutého oddelenia, má vyštudované dve
vysoké školy

lng. Slávka Veselá

- súhlasím s týmto projektom, pretoŽe je to miesto, kde deti budÚ v dobrom
prostredí, je moŽné oddeliť priestor pre deti, parkovisko sa rozšíri za obchodom
Jednota

Zuzana Gauliederová

- projekt máte dobre prezretý?

lng. Slávka Veselá

v projekte je plánované maximum detí, to je elokované pracovisko pre MŠ na
Novej Dobe
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Zuzana Gauliederová

plocha pre deti na hranie - kde sa budú hrať, bude to ohradené, akú časť parku
zaberiete?

lng. S!ávka Veselá

- je to presne vypočĺtané na počet detí, lng. Aštary to vypočítal, v projekte je to
uvedené

Zuzana Gauliedeová

v projekte to nie je uvedené, projekt to nerieši
máte to s pamiatkovým úradom doriešené?
v parku budú rodičia parkovať na parkovaciu kańičku?

Peter Paška

potrebujeme vyriešiť prob!ém s budovou a potrebujeme vyriešiť prob!ém
s nedostatkom miest pre škÔlkarov
je tu projekt a mesto to bude stáť 5% celkových nákladov
vyzývam Vás pod'me do toho

Mgr. Juraj Bottka

- mrzí ma, Že to nebolo predloŽené na komisiu školstva

JUDr. Peteľ ZeIinka

- poŽiadal mesto, aby dodrŽiavalo Rokovací poriadok

Peter Paška

som presvedčený, Že materiál bol dostatočným spôsobom predrokovaný na
komisiách
prosím návrhovú komisiu, aby si pripravila pozmeňujÚce návrhy, ktoré tu odzneIi

JUDľ. Peter ZeIinka

- Mgr'Juraj Bottka sťahuje svoj pozmeňujúci návrh
- za návrhovú komisiu - dáme jeden návrh a to Bod č' 3 a Bod č. 4 stiahnuť

z rokovania a opätovne ich predloŽiť na MsZ
- ak by tento návrh neprešiel, tak navrhujem Bod č. 5 presunÚť pred tieto body

Peter Tomič

prečítal pozmeňujúci návrh : stiahnuť z rokovania Bod č. 3 a Bod č. 4 a materiál
predloŽiť na rokovanie jednotlivým komisiám MsZ
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Peter Paška

upozorňujem, Že ak stiahnete Bod ć.3 z dnešného rokovania, tak nestĺhame
termín výzvy
prosím hlasujte

Hlasovanie: Z celkového počtu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 5
Protl: 6
Zdržalo sa: 3
Nehlasovalo: 1

Peter Paška

- konštatujem, že pozmeňujúci návrh nebol schválený

Peter Tomič

- prečĺtal pozmeňujúci návrh : Bod č. 5 presunúť pred Bod č. 3 a Bod č' 4

Hlasovanie: Z celkového počtu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: I
Proti: 4
ZdrŽalo sa: 2
Nehlasovalo: 0

Peter Paška

konštatujem, Že pozmeňujúci návrh bol schválený
prečítal zmenený program dnešného rokovania

PROGRAM

Otvorenie
Voľba návrhovej komisie
Ziadosť o spolufinancovanie projektu v rámci Yýzvy na predkladanie Žiadostí
o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na podporu udrŽateľnosti
a odolnosti kultúrnych inštitriciív súvislosti s pandémiou CoVlD-19
Projektový zámer - Prestavba bývalej budovy Centra voľného času na materskÚ
škôlku pri kaštieli
Renesančný kaštieľ v Galante - Rekonštrukcia vnÚtorných priestorov
lnformácia o zmene organizačného poriadku MsÚ v Galante

. Záver

Z celkového počtu poslancov : 19
Prĺtomní: 15
Za: 11

Proti: 1

1

2
3

4

5
6
7

Hlasovanie
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ZdrŽalo sa: 1

Nehlasovalo: 2

Peter Paška

konštatujem, Že zmenený program dnešného rokovania MsZ bol schválený
predkladám návrh na zloŽenie návrhovej komisie v z]oŽení: Bc. Vladimír
Danko, Peter Tomič, Zoltán Szelle
p Szelle musel odísť, návrhová komisia zostala v zloŽenÍ dvoch členov,
postačujú nám dvaja členovia?

Hlasovanie: Z celkového počtu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 7
Proti: 0
ZdrŽalo sa: 2
Nehlasovalo: 6

- návrhová komisia nebola schválená, prosím doplniť ju o tretieho člena
- návrhová komisia doplnená o d'alšieho člena: Bc. Vladimír Danko, Peter

Tomič, JUDr. Peter Zelinka

Hlasovanie: Z celkového počtu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: I
Proti: 0
ZdrŽa\o sa: 3
Nehlasovalo: 3

- konštatujem, Že návrhová komisia bola schváIená
_ v súlade s rokovacím poriadkom predkladám návrh na overovateľov

zápisnice, a to : Zsolt Takáč, lng. Augustín Popluhár
_ prosím hlasujte

Hlasovanie: Z celkového počtu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za'. 13
Proti: 0
ZdrŽalo sa: 1

Nehlasovalo: 1

konštatujem, Že overovatelia zápisnice boli schválenĺ
funkciu skrutátorov vykonávajÚ: Mgr. Zuzana Morovičová, Priska Viczénová

zapisovateľkou je: Alena Deáková
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Bod č. 3 _ Žiadost'o spolufinancovanie pľoiektu v rámciVÝzvv na pľedkladanie
žiadostĺ o oos tie nenávratného finančného p ku na oodooru
udržatel'nosti a odolnosti kultúrnvch inštitúcií v osti s oandémiou
covlD_í9

Mgr. Peter Kolek - uviedol materiál
Peter Paška - rozprava

Mgr. László Biró

_ v materiály je uvedená maximálna výška 200tis.€, 5% tam je 10 536€, je to
takto v poriadku?

Mgr. Peter Kolek

- áno, je to takto v poriadku, máme to odkonzultované s ministerstvom

Milan Bičan

financovanie prípadných neoprávnených výdavkov bude zrozpočtu MsKS
Galanta alebo z rozpočtu mesta?

Mgr. Peteľ Kolek

v prĺručke Žiadateľa Ministerstva kultúry je presné zadefinované znenie
uznesenia, ktoré ministerstvo vyŽaduje a tak ho musíme predloŽiť
podáme pĘekt, ktoý bude prebiehať kontrolou ministerstva, ak bude zistená
taká poloŽka, ktorá nle je oprávneným nákladom, tak ju ministerstvo neprepIatí
a musíme ju preplatiť my z vtastných zdrojov, ći už z MsKS Galanta a|ebo
poŽiadame o úpravu rozpočtu mesto Galanta. V tejto chvíli to neviem povedať.

Budeme sa snaŽiť predloŽiť len také poloŽky, ktoré sÚ pre ministerstvo
zadefinované ako objektívne.

lng. Augustín Popluhár

v predloŽenom materiály som postrehol chyby a to v stanovisku komisie kultúry
220.09.2021 - citoval
navrhujem k predloŽenému materlálu kaštieľ a MsKS ktoý podľa mňa nie je

správne spracovaný, opätovne zvolať stretnutie finančnej komisie, komisie
kultúry, komisie investičnej prezenčne alebo per rollam

Zsolt Takáč

- bud'me vd'ačnĺ zakaždý projekt a pod'me dälej

Mgľ. Peteľ Kolek

- náš materiál bol riadne prerokovaný v komisiách MsZ, jedná sa len o formáInu
úpravu počtu
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JUDr. Peter Zelinka

Bod č. 3 _ návrh uznesenia v zmysle predloŽenej písomnej predlohy bez
pripomienok

Uznesenie

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 zákona ě. 369/1990 Zb. o

obecnom zriadenĺv znení neskoršĺch zmien a doplnkov

berie na vedomie

1. Stanovisko komisie kuItúry a medzimestských vzťahov MsZ Galanta

2. Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ Galanta a

schval'uje

zabezpečenie:

- finančných prostriedkov na spoluflnancovanie realizovaného projektu Mestské
kultúrne stredisko Galanta _ moderný a bezpečný stánok kultúry vo výške 10.530 EUR
a

- financovania prípadných neoprávnených výdavkov z vlastného rozpočtu

Hlasovanie: Z ceIkového počtu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 15
Proti: 0
ZdrŽalo sa'. 0
Nehlasovalo: 0

Peter Paška_ konštatujem, Že uznesenie bolo schválené

Bod č. 4 _ Proiektov'ŕ zámeľ - Pľestavba bÝvatei budovv Gentra voI'ného ěasu na

materskú škôlku pri kaštieli

Eva Vašáková
Peteľ Paška

_ uvied!a materiál
- rozprava

MUDr. Ervin chomča

- zatento materiál zahlasujem i napriek tomu, Že má nejaké nedostatky, ktoré tu
uŽ boli spomínané. Mladé rodiny túto škôlku určite privítajú a určité nedostatky
s tým spojené prekonajú, aby mali kde svoje deti umiestniť'

Mgr. Juraj Bottka

_ ak vyjde tento projekt budem rád, ale z môjho hľadiska v rámci tých parametrov
je to nepriechodné
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Vybudovanie parkoviska pôjde na úkor existujúcej zelene
máme nevyuŽívanú MŠ na utici Uzkej, mohli sme to riešiť v týchto priestoroch

všetky deti, ktoré do 31.08' dovŕšili vek 3 roky s trvalým pobytom na území
mesta Galanta boli umiestnené v MŠ. Deti, ktoré boll narodené po
01. septembri a tie, ktoré na území mesta Galanta nemajú trvalý pobyt' deti
z okolitých obcísa nám do škôlok nezmestili

PaedDľ. Peter černý, Phd.

- aká je situácia s CVČ na ZŠ Štefanika napr. CVČ premiestniť do hlavnej
budovy a rekonštruovať teĘšĺ objekt CVČ na škôlku. MoŽno by bolo dobré
hľadať iné priestory'

Peter Paška

Peter Paška

na komlsiu školstva sme opakovane predkladali materiál, v ktorom sme
navrhovali zlúčenie soŠoas, zatiaĺ sme V tomto spoločnÚ reč nenašli
určite si zaslúŽia rekonštrukciu aj priestory terajšleho CVČ

JUDr. Peteľ Zelinka

za tento materiá! nebudem hlasovať, bol porušený Rokovací poriadok,
nebudem podporovať nezákonné postupy. Nedám sa vydierať, Že tu niekto
nestihol nejaký termín. Tento priestor pre MŠ nie je vhodný.
otázka - je hotový tento projekt pre MŠ, riešila sa dopravná situácia, ak je
všetko hotové, tak prečo ste nám to nepredloŽili?
materiály zasielate na poslednú chvíľu

Mgr. Juraj Bottka

- faktická - poŽladal hlavného kontrolóra odsledovať aké a akou formou boli
predloŽené dokumenty. Ak v rámci vyhodnotenia tohto projektu boli zistené
nedostatky, tak nech je zobraná na zodpovednosť osoba, ktorá tento projekt
predkladá.

MVDr. Gábor PalIya

- poukázal na nesúlad medzi skicou, v ktoĘ je vyznačená plocha na
s územným plánom mesta Galanta. Táto plocha nie je v súlade s
Galanta a preto bude treba zmeniť aj Úľľĺ na zrušenie cyklotrasy'

parkovanie
UPN mesta

Peteľ Paška

- toto je riešiteľné, parkovisko bude zo zatrávňovacích panelov a cyklotrasa
pôjde povedľa toho
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MVDr. Gábor Pallya

- nezostane tam mlesto na cyklotrasu
- spolufinancovanie projektu minimálne 57o, nie je tam treba uviesť finančnÚ

hodnotu?

Peter Paška

- V materiály je uvedená suma

MVDr. Gábor Pallya

- citova! z predloŽeného návrhu uznesenia _ treba schváliť 32 500€ ako
spolufinancovan ie projektu

Eva Vašáková

- prosím v návrhu uznesenia upraviť v bode b) spolufinacovanie projektu t.j
minimálne 5o/o z celkových oprávnených výdavkov t.j. vo výške 32 500€

JUDr. Peter Zelinka

- kde bude vchod do budovy MŠ?

Peter Paška

- tam kde je existujrici vchod od ul. Hlavnej a od ul. Parkovej

JUDr. Peter Zelinka

- ale to tam nie je zakreslené

Peteľ Paška

- neprojektujme teraz

MiIan Bičan

_ parkovanie sa vyriešijednou tabuľou vyhradené pre MŠ

Mgr. JuĘ Bottka

je moŽné spísať takú správu, kde bolo zlyhanie, na základe čoho zlyhal tento
projekt atd'., poprosím správu aby som bol o tom informovaný

Peter Paška

- všetko sa to zaÖalo v roku 2015, ked' mi boli zobrané niektoré kompetencie čo
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sa týka narábania s rozpočtom, bude to v odpovedi
prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia

Zsolt Takáč

park je chránená zőna
dajme tejto stavbe poslednú šancu pretoŽe peniaze z mesta na to nikdy
nebudú, dá sa vyriešĺť aj parkovanie. Celá táto časť je dlsponizibilná na to, dá
sa to prerobiť na funkčné vyuŽĺtie a hlavne ked'stj na to teraz externé zdroje.

JUDr. Peter Zelinka

otázka - prečo mesto nespraví uŽ škÔlky, ktoré sú na to pripravené, kde je na
to vybavenosť t.j. parkovanie, oplotenie a pod. aby boli škôlkaml?

Peter Paška

od roku 2006 až do 2015 boli výzvy, ktoré hovorili o tom, Že sa mÔŽu zatepliť
ZŠ a MŠ v tej dobe sa nereagovalo na tie výzvy. od roku 2015 všetky vý.zvy,
ktoré boli na rekonštrukciu ZŠ a MŠ boli podmienené tým, aby sa spĺňah
energetická certĺfikácia. Tejto výzve vyhovovala táto budova Žiadna iná nebola
v takom štádiu rozpracovanosti, aby sme sa stihli na to pripraviť. Toto je
odpoved' na Vaše otázky.

Mgr. László Biró

- zbúranie budovy cVČ - komisia oscR dala návrh na zbúranie budovy uŽ pred
niekoľkými rokmi, ale nenašli sme na to finančné prostriedky. Súhlasím s tým,
Že ked' máme moŽnosť zĺskať financie z projektu tak dajme budove novú šancu
a zároveň vytvoríme nové miesta pre detĺ do MŠ.

Mgľ. Juraj Bottka

- budeme musieť počĺtať aj s financovanĺm novovytvorenej MŠ

JUDr. Peter Zelinka

- sú tu d'alšĺe moŽnosti MŠ na sídl. Sever, na sídt. sNP, škôlka na Weste

Peter Paška

- škôlka na Weste - investor ide stavať MŠ, ab sú tam obštrukcie občianskeho
zdruŽenia a tým pádom sa nám stavba odsúva

Mgr. Lász!ó Biró

- zopakujem - zachraňujeme budovu a vytvárame aj sluŽbu, ktorá je potrebná
v meste
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Mgr. JuĘ Bottka

- škôlka mala vznlknúť na Kolónii, na sídl. Sever to by mali byť súkromné škôlky
a na to všetci rodičia nemajú

Peter Tomič

- prečĺtal návrh uznesenia

Uznesenĺe

Mestské zastupĺteľstvo v Galante v zmysle $ 1'ĺ ods. 4 pĺsm. a) zákona
č'369/1990 Zb. o obecnom zriadenív znenĺ neskorších zmien a doplnkov

schval'uje
a) predloženie žiadosti o nenávratný finančný pľíspevok na zvýšenie kapacít

infraštruktúry materských škôl' kód výzvy: lRoP-Po2-sc221-2021-67 za
účelom realizácie projektu s názvom ,,Prestavba budovy centra vol'ného
času na materskú škôlku pri kaštieli,, pričom ciele projektu sú v súlade
s platným Plánom hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta
a s platným Územným plánom mesta

b) spolufinancovanie pĘektu tj. min. 5o/o z celkových oprávnených
výdavkov vo výške 32 500 €

c| zabezpečením financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v
- priebehu realizácie pľojektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho ciel'a.
Ziada

1. prednostu MsÚ
predloŽiť Žiadosť o poskytnutie nenávratného fĺnančného príspevku na
Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja ainformatlzácie Slovenskej
republiky TermÍn: do í.í1.2021

2. vedúceho finančného a majetkového oddetenia MsÚ
zapracovať do rozpočtu mesta pre rok 2022 čiastku 32 500 € ako kapitálové
výdavky na krytie spolufinancovanie predmetného projektu.

Termĺn: do 3í.12.2021

Hlasovanie Z celkového počtu poslancov : 19
Prítomní: 14
Za: I
Proti: 1

ZdrŽalo sa'. 1

Nehlasovalo: 3

Peter Paška
- konštatujem, Že uznesenie bolo schválené
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Bod č. 5 _ Renesaněný kaštiel'v Galante - Rekonštrukcia vnútoľných pĘiestoľov

Eva Vašáková - uviedla materiál
Peter Paška - rozprava

Mgľ. László Biró

- otázka k uvedenej sume - tá istá suma a lné spolufinancovanie, nie je to
problém?

lng. JuĘ Srnka, PhD.

_ nevidím v tom problém

MVDr. Gáboľ Pallya

otázka na p. Mazsárovú - to je tá istá výzva pre dva projekty? Prečo prijednom
projekte je Žiadateľ mesto Galanta a pri druhom projekte MsKS Galanta?

Peter Paška

srj to dve rôzne lto a dve rôzne Žiadosti, s tým, Že najedno lČo nemôŽu ĺsť
dve Žiadosti' Zvyšujeme si šancu na úspech'

JUDr. Peter Zelinka

na Žiadosť jedného občana prečítal zaslanú správu k MŠ pri kaštieli
ked' je to rovnaký projekt, tak prečo to MsKS stihlo spraviť a mesto nestihlo?

Peter Paška

uviedol dôvody _ nemám právo nakladať s finančnými prostriedkami v rámci
presunu, tak sa čakalo na zasadnutie MsZ a potom sa súťaŽilo
riaditelia našich organizácií nemajú takzviazané ruky ako ja, toto je ten dôvod

JUDr. Peter Zelinka

to nie je pravda, zavádzaš, to čo si povedal nemá s týmto nič spoločné. Materiál
máte na úrade od mesiaca jún.
materiál som si chcel preštudovať, ale nešiel e-mail

lng. Juraj Srnka

do toho projektu sme sa nemohli skôr zapojiť pretoŽe je nutné, aby bol
renesančný kaštieľ zapĺsaný do Registra múzei a galérií Slovenskej republiky.
Spotupracujeme s MsKS Galanta, ktoré kontaktovalo Ministerstvo kultÚry SR,
ak budeme zapísaní do registra, tak sa môžeme prihlásiť do tohto projektu
preto je tento projekt súčasťou dnešného rokovania MsZ.
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lng. Štefan Marczibányi

- ku kalendáru _ pożiadal kolegov poslancov, aby p. Morovičovej zaslali
podkIady, čo chctj mať zverejnené v kalendári?

PhDr. Marcela Mazsárová

renesančný kaštieľ musí byť pri tomto projekte zapísaný do Zoznamu múzeĺ
a galérií Slovenska o čo poŽiadal správca MsKS Galanta. Z tohto dôvodu sme
doposiaľ neboli oprávnený uchádzať sa o tento projekt.

Zsolt Takáě

informoval MsZ a mesto, Že ich občianske zdruŽenie bolo oslovené kolegami
zo Żeliezoviec na spoluprácu s mestom Tata. Na Galantu pripadne suma
400tis.€. V decembri v Galante prebehne jednanie. V predstihu vyzývam
mesto aj kolegov, aby pripravili ako sa táto moŽnosť pouŽije. Bol by som rád,
keby sa tohto projektu mesto zúčastnilo. Renesančný kaštieľ by si zaslúŽi!
modernizáciu a väčšiu pozornosť.

Peter Paška

- ukončujem rozpravu a prosím návrhovú komisiu

Peter Tomič

_ prečítal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 písm. a) zákona
č'369/1990 Zb' o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov

schval'uje
a) pľedloženie žiadosti o nenávratný finaněný príspevok na podporu

udrŽatel'nosti a odolnosti kultúrnych inštitricii v súvislosti s pandémiou
covlD_íg, kód výzvy lRoP-Po7-sc77-2021-75 s názvom ,,Renesančný
kaštiel'v Galante _ Rekonštľukcia vnútorných priestoľov" priěom ciele
pĘektu sti v súlade s platným Plánom hospodárskeho a sociálneho
rozvoja mesta a s platným Uzemným plánom mesta

b) spolufinancovanie projektu t.i. min. 5% z celkových oprávnených
výdavkov vo výške 10 526,32ę'

c) zabezpečením financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v

- priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho ciel'a.
Ziada

1. pľednostu MsÚ
predloŽiť Žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na
Ministerstvo kultúry Slovenskej republiky Teľmĺn: do 25.ĺ 1.2021

2. vedúceho finančňého a majeikového oddelenia MsÚ
zapracovať do rozpočtu mesta pre rok 2022 čiastku 10 526,32 € ako kapitálové
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Hlasovanie:

Peter Paška
- konštatujem, Že uznesenie bolo schváIené

výdavky na krytie spolufinancovanie predmetného projektu.
Termín: do 3í.12.2021

Z celkového počtu poslancov : 19
Prítomní: 14
Za: 11

Proti: 0
ZdrŽalo sa: 0
Nehlasovalo: 3

Bodč'6-lnform o zmene oroanizačného ooriad MsÚ v Galante

!ng. Juraj Srnka, PhD.
Peter Paška

_ uviedol materiál
- rozprava

MVDľ. Gáboľ Pallya

poukáza! na vytvorenie pracovného miesta lng. Mgr. Slávke Veselej ako
vedÚcej oddelenla rozvĄa, čo nie je možné, môŽe byť poverená vedením
nakoľko sa nezÚčastnila výberového konania

Ing. Juraj Srnka, PhD.

- vedÚca oddelenia a vedúce referátov sú poverené vedením

!ng. Milan Zeleňák

som rád, Že mesto spravilo taký razantný krok a bo! by som rád keby takýto
razantný krok mesto spravilo s vysťahovanĺm spol. Bysprav a Galantaterm
s r.o. a ńasťahovalo ich do budovy MsÚ

Peter Paška

- Galantaterm s r.o. nebudeme sťahovať do týchto priestorov - uviedol dôvod
_ presťahovanie spol. Bysprav tento krok chystáme

JUDr. Peter Zelinka

ak dobre chápem, tak dve oddelenia sa zachovali a vytvorilo sa navyše jedno
miesto na čele s vedúcou

Peter Paška

_ nie je to tak, je to tak ako je to popísané v organizaćnej štruktúre
_ zlÚčili sme oddelenia a prijali sme na tie oddelenia plus dvoch ľudĺ
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JUDr. Peter Zelinka

- prečo to bolo nutné?

Peteľ Paška

- aby sme zvýšili efektivitu, zlepšili činnosť MsÚ, zlepšili gill_9..ľ stavebného
uráou a zlepšili spoluprácu týchto dvoch oddeIenĺ, ktoré sú kľúčové pre rozvoj

mesta

JUDr. Peter Zelinka

a toto docielite tak, ked'spravíte jednu vedúcu funkciu navyše a nie pracovníka,

ktoý bude robiť agendu, prečo bolo nutné prijať jedného vedúceho pracovníka
navýše a po d'alšie, ide o výkon štátnej správy je to takto v poriadku, Že ste to

zlĺeili pod orgán samosprávy? Čo ak predloŽĺm vyjadrenie z Ministerstva
vnútra SR, Že to nie je v poriadku? Stanovisko Vám pošlem.

Peteľ Paška

áno, je to v poriadku' Konzultovali sme to na viaceých inštitúciách a bolo nám

poveôané , że je to v poriadku. Ak dostaneme to stanovisko budeme sa s tým

zaoberať.

MVDľ. Gábor Pallya

- minimálne ztoho hľadiska to nie je v poriadku, Že nikto nezrušil spoloěný
stavebný úrad. Spoločný stavebný úrad má troch členov obec Tomašĺkovo,
Dolný inotar a mesto Galanta. Zmluva je vypovedateľná vŽdy k 01.01.

daného roku, spoločne sa prispieva do úradovne. Neviem si predstaviť

vyúčtovanie a ukončenie spotupráce k októbru 2021. Správne sa to mohlo

spraviť tak, by sa spojila spoločná úradovňa s jedným oddelenĺm mesta

k 01.01 .2022.

Peter Paška

- nikto nerušil spoločnri úradovňu, tá funguje naďalej

MVDr. Gábor PaIIya

- tak potom p. Veselá je vedÚca spoločného oddelenia rozvoja mesta aj pre obec
Tomašĺkovo?

Peteľ Paška

- všetko je v súlade s predpismi
- prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia
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Peter Tomiě

prečĺtal návrh uznesenia

Uznesenie

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle $ 13 ods. 4 pĺsm. d) zákona č. 369/1990
Zb' o obecnom zriadenív znení neskorších predpisov

berie na vedomie

informáciu primátora mesta Galanta o zmene organizačného poriadku Mestského
úradu v Galante od 15.10.2021.

Hlasovanie: Z celkového počtu poslancov: 19
Prítomní: 11

Za: 5
Proti: 0
ZdrŽalo sa: 6
Nehlasovalo: 3

Peter Paška

- konštatujem, Že uznesenie nebolo schválené

Bod ć.7 _ Záver

- všetkým d'akujem za aktívnu účasť a 25. zasadnutie MsZ vyhlasujem za
ukončené.

Peter Paška
pľimátor

lng. JuĘ Srn PhD
prednosta MsÚ

Overovatelia

akáč

lng. AugustÍn Popluhár

Zapísala: Alena Deáková
V Galante, 04.11.2021
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